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Něco se tam mezi nimi stalo, ale abych pravdu řekl, my do-
dnes nevíme, co přesně. Samozřejmě to bylo znát. Viděli jsme, 
že už to mezi nimi není takové jako dřív. Bylo patrné, že už ne-
táhnou za jeden provaz. 

V sezoně 2018/2019, která byla tvou poslední v Plzni, jsi 
měl nejnižší minutáž (1184) za celou dobu, kterou jsi v klu-
bu prožil. Jaké byly okolnosti tvého odchodu z Viktorky v létě 
2019?

Končila mi smlouva a pan Šádek řekl, že už mi ji neprodlou-
ží, že už jsem starý. Dal mi zelenou k tomu, abych si hledal jiný 
klub. Tak jsem si vyklidil skříňku a jel jsem domů. 

Zaskočil tě takový konec?
Nedá se říct, že bych s tím nepočítal. Ono to k tomu směřo-

valo. Jak už jsem v poslední době moc nehrával, tak mi bylo jas-
né, že se něco děje. Trenér Vrba mi navíc na rovinu řekl, že je mu 
to líto, ale že vedení po něm chce, aby už stavěl spíš mladší hrá-
če. Poděkoval jsem mu za upřímnost. Bylo mi jasné, že si budu 
muset najít jiný klub. 

Jak ses s Viktorkou Plzeň po jedenácti a půl letech 
rozloučil?

Nerozloučil jsem se nijak. Do poslední chvíle totiž nebylo jas-
né, jestli tam zůstanu nebo ne. Kluci potom odjeli na soustře-
dění, já jsem zůstal doma, takže když mi to pan Šádek oznámil, 

nebylo s kým se loučit, protože kluci byli pryč. Takže jsem jim 
jen natočil video, jak vyklízím skříňku, poslal jsem jim to, a to 
bylo všechno. Žádná rozlučka ani nic na ten způsob. 

Takže docela trpký konec…
Myslel jsem si, že můj konec oznámí dřív, abych se s klubem 

mohl nějak rozloučit. Samozřejmě že mě to zamrzelo, přece jen 
jsem tam strávil jedenáct let, dosáhl nějakých úspěchů, bral jsem 
to tak, že bych si i nějakou rozlučku zasloužil, ale ve fotbale je to 
bohužel tak, že jakmile tě klub už nepotřebuje, tak už jej neza-
jímáš a jdeš z kola ven. Sejde z očí, sejde z mysli. V zahraničí to 
tak není, ale tady v Česku to bohužel funguje takto.

 
V zahraničí se k hráčům, kteří v klubu strávili jedenáct let 

a čtyřikrát slavili titul, chovají trochu jinak.
Tam se chovají úplně jinak, i kdybys v tom klubu odehrál mno-

hem menší část kariéry. Odehraješ tam třeba jen krátkou dobu 
a už tě berou, že patříš do historie klubu, to tady v Česku vůbec.

Máš v Plzni aspoň třeba doživotní VIPku?
No, nemám tam nic. Je fakt, že jsem po nich zatím nic ne-

chtěl, takže nevím, jak by se ke mně zachovali. Nicméně nedáv-
no jsem chtěl nějaký balíček vstupenek na Evropskou ligu, ale 
dozvěděl jsem se, že si to musím zaplatit. Já jim to nevyčítám, 
ale je z toho vidět, že jakmile tě nepotřebují, tak se k tobě otá-
čejí zády. Je to smutné. Člověk tam stráví kus života, vydělá jim 


